
Nieuwjaarslunch Dinsdagsenioren 2025 

 

Dinsdag 7 januari 2025, 

De belevenissen van het Team Dinsdagsenioren (door Nico Weerman) 

 

Voor de gemiddelde Nederlander een normale werkdag, echter niet voor de Dinsdagsenioren van Golfclub 
Spaarnwoude! Op deze dag vieren we met z’n allen het nieuwe jaar met onze inmiddels traditionele 
Nieuwjaarslunch! 

De voorbereidingen zijn altijd precisiewerk, wat willen we eten en wat mag het kosten? Veelvuldig overleg met 
de keukenbrigade van Spaarnwoude via de Events afdeling. Dat kunnen we wel overlaten aan Arlette maar zoals 
altijd is er overleg binnen het team en kunnen er wijzigingen plaatsvinden, uiteindelijk worden we het als team 
altijd wel eens. 

Het reserveren van de zaal, bestellen van de prijzen/bokalen voor de verschillende uitreikingen voor de 9 en 18 
holes, zoals wintermatchplay 23/24, zomer stableford competitie 2024, winnaars birdie klassement, de meeste 
rondjes op het terras en weet ik wat nog meer, ook allemaal het werk van Arlette, uiteraard in overleg met de 
rest van het team en aangestuurd door de uitslagen die meestal door Jolande en mij worden aangeleverd. 

Tja…Jolande en ik, we lijken soms wel een ‘stelletje’ en noemen onszelf het ‘dagelijks bestuur’ binnen team 
Dinsdagsenioren. Officieel om de week de flights indelen, maar eigenlijk vragen we iedere week aan elkaar: Wil 
je even naar mijn indeling kijken of er gekke dingen in staan? Eigenlijk hebben we dagelijks whatsapp contact 
over allerlei zaken. 

Jolande…onze spreekstalmeesteres bij bijzondere gelegenheden en de wekelijkse uitreikingen op de 
speeldagen met ondersteuning van Arlette. Ik krijg soms vragen als: waarom sta jij nooit voor de meute om ze 
toe te spreken?  Mijn antwoord is dan: ik ben geen grote spreker en laat dat graag aan anderen over. Ik schrijf 
liever…Ieder heeft zijn kwaliteiten denk ik dan maar. 

Paul…onze penningmeester. Vast agendapunt tijdens ons kwartaal overleg is het budget. Zoals minister Faber 
ooit zei: ‘Ik Ben het beleid’, kunnen we zeggen: Paul IS het budget en alle bestedingen die we doen worden door 
Paul als onze penningmeester beheerd op onnavolgbare wijze. Ieder overleg flikkert hij een overzicht op tafel 
waarin alles verantwoord wordt op een voor mij onnavolgbare wijze met daarbij de woorden: het is goed. Ik zeg 
dan altijd: fijn, volgend punt op de agenda graag! 

Piet…Voorzitter in ons team bij een overleg. Er waren in 2024 wat strubbelingen binnen het team over een 
kwestie waar we verder niet op in zullen gaan. Voor Piet reden om uit ons team te stappen in 2024, wij 
respecteren zijn besluit en we zijn even goede vrienden. 

De lunch is weer achter de rug, volgens mij bijzonder geslaagd (ik heb geen klachten gehoord) en wij gaan ons 
opmaken voor het volgende evenement, het Vlaggenspel op 22 april. 

Totaal onverwacht werden Jolande en ik na afloop eerst verrast door de andere teamleden met een fles wijn 
met een heel bijzonder etiket (gemaakt door Paul) en een tegoedbon voor de shop als beloning voor het 
geploeter met Nexxchange en even daarna werd het gehele team door Jeannette naar voren geroepen en 
bedankte zij ons namens alle leden van de Dinsdagsenioren met een paar hele mooie flessen wijn en voor 
Jolande en mij tegoedbonnen voor de shop voor onze werkzaamheden. Hartelijk dank aan allen die hier aan 
bijgedragen hebben, het wordt zéér gewaardeerd, en we hebben besloten om vol goede moed en gesteund 
door jullie door te gaan, gelukkig hebben we ook de foto’s nog. 

Namens Team Dinsdagsenioren 

Nico Weerman. 












